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 Protokół  nr XXXII/2016 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 29 grudnia  2016 r. 
w sali konferencyjnej Rządcówce w Łęce Opatowskiej. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 11:12 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
15-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 14 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który poprosił o wykreślenie punktu 11  
w  związku z brakiem odpowiedzi na interpelacje. 
 
Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wprowadzenie w punkcie 6 podpunkcie 3 
uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych wydatków Gminy Łęka Opatowska, 
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2016.  
 
Następnie Wójt Gminy poprosił o zmianę nazwy tytułu uchwały w podpunkcie 8 punkcie 6 na: 
w sprawie  zmiany uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych Gminy Łęka 
Opatowska oraz nadania mu statutu.  
 
Wobec powyższego poddano pod głosowanie I zmianę czyli wykreślenie punktu 11.  
„Za” wprowadzeniem I zmiany do porządku obrad głosowało 14-stu radnych. 
 
Idąc dalej poddano pod głosowanie II zmianę czyli wprowadzenie projektu uchwały w 
sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych wydatków Gminy Łęka Opatowska, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2016. „Za wprowadzeniem II zmiany głosowało 14-
stu radnych. 
 
Następnie poddano pod głosowanie III zmianę czyli zmianę tytułu uchwały w podpunkcie 8 
punkcie 6. „Za wprowadzeniem III zmiany głosowało 14-stu radnych. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
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6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2016-2023, 
3) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Biadaszki w Gminie Łęka Opatowska,   
4) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Łęka Opatowska w Gminie Łęka 

Opatowska,   
5) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Raków w Gminie Łęka Opatowska,   
6) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Trzebień w Gminie Łęka Opatowska, 
7) ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 

publiczne prowadzone przez Gminę Łęka Opatowska, 
8) zmiany uchwały Nr XXVII/111/2016 z dnia 30 sierpnia 2016 r. w sprawie 

utworzenia Centrum Usług Wspólnych Gminy Łęka Opatowska oraz nadania 
mu statutu.   

7. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Planowania i Budżetu. 
8. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 
9. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Gospodarczej. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich  sesjach. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Gminy. 

 
Porządek obrad po zmianach: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2016-2023, 
3) ustalenia wykazu niezrealizowanych wydatków Gminy Łęka Opatowska, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2016, 
4) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Biadaszki w Gminie Łęka 

Opatowska,   
5) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Łęka Opatowska w Gminie Łęka 

Opatowska,   
6) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Raków w Gminie Łęka Opatowska,   
7) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Trzebień w Gminie Łęka Opatowska, 
8) ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 

publiczne prowadzone przez Gminę Łęka Opatowska, 
9) zmiany uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych Gminy Łęka 

Opatowska oraz nadania mu statutu.   
7. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Planowania i Budżetu. 
8. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 
9. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Gospodarczej. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Gminy. 
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Następnie poddano pod głosowanie porządek obrad wraz z naniesionymi poprawkami „Za” 
porządkiem obrad głosowało 14-stu radnych jednogłośnie.  
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z  XXXI sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 
do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 
protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 
powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „za” przyjęciem protokołu głosowało 14-stu radnych jednogłośnie. 
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił, iż w związku z krótkim okresem 
międzysesyjnym nie było działań w w/w okresie.   
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 
od  21.12.2016 r. do 29.12.2016 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
  Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 
 

1) Nr XXXII/147/2016 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2016 rok, 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok, które stanowią załącznik do niniejszej uchwały. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący odczytał projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/147/2016 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok 
 

2) Nr XXXII/148/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łęka Opatowska na lata 2016-2023,  

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2016-2023, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/148/2016 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 
2016-2023,  
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W tym momencie głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który spieszył się na 
posiedzenie sesji Rady Powiatu, złożył wszystkim obecnym najserdeczniejsze życzenia 
noworoczne oraz podziękował za dobrą współpracę. 
 
Idąc dalej,  Przewodniczący Rady podziękował za życzenia i również prosił o przekazanie 
życzeń całej Radzie Powiatu i Panu Staroście. 
 
Następnie Wójt dołączył się do życzeń Przewodniczącego Rady dla Pana Starosty I Rady 
Powiatu.  
 

3) Nr XXXII/149/2016 w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych 

wydatków Gminy Łęka Opatowska, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2016, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która powiedziała iż zgodnie z ustawą o finansach publicznych 
organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego ustala wykaz wydatków, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego oraz określa ostateczny termin dokonania każdego 
wydatku ujętego w wykazie: chodzi o zadanie pn. Budowa oświetlenia ulicznego w Opatowie 
ul. Przedszkolna dział 900 rozdz. 90015, paragraf 6050. Wykonano dokumentację oraz 
rozstrzygnięto przetarg na wykonawstwo oświetlenia, jednak ze względu na warunki 
pogodowe nie jest możliwe wykonanie zadania w całości do końca  2016 r. Zadanie zostanie 
zakończone w I kw. 2017 r. Środki finansowe na wydatki ujęte w wykazie zostaną 
zgromadzone na wyodrębnionych subkontach podstawowego rachunku bankowego. 

 
Wobec braku dalszych pytań i uwag, Przewodniczący odczytał projekt w/w uchwały wraz z 
poprawkami.  
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/149/2016 
w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych wydatków Gminy Łęka Opatowska, 
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2016, 
 

4) Nr XXXII/150/2016 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Biadaszki w Gminie Łęka Opatowska, 

 
Głos zabrał Wójt Gminy: „Jest to jedna z niewielu spraw, które nie były z Państwem do końca 
przedyskutowane ale nie widzę żadnych przeciwskazań. Pan Przewodniczący             
przedstawił te 4 sołectwa, które w tym roku mają opracowaną tą strategię o której więcej za 
chwileczkę będzie przedstawione. Chciałbym aby w przyszłym roku pozostałe 5 sołectw 
poczynając od Piasek, Opatowa, Siemianic, Lipia i Marianki również tą strategię miały 
zmodernizowaną. Nie ukrywam chciałbym aby pochylić się nad strategią w sołectwach: 
„Kuźnica Słupska, Zmyślona Słupska i Szalonka bo w tych trzech sołectwach strategii nie 
ma. W 9-ciu miejscowościach strategia była ma miejsce natomiast jak to będzie wyglądało 
pod względem finansowym przyszłościowo i za ile urząd marszałkowski wyrazi nam zgodę 
na przyszły rok to myślę że najbliższy czas pokarze”.  
 
Następnie głos zabrała Inspektor ds. promocji gminy – Karolina Goj: „Sołectwo Biadaszki, 
Łęka Opatowska, Trzebień i Raków są uczestnikiem programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 
2013-2020”, ponieważ Urząd Marszałkowski w swoich konkursach dodatkowo punktuje 
sołectwa, które mają opracowaną Sołecką Strategię Rozwoju w oparciu o n/w metodologię i 
z udziałem certyfikowanych moderatorów. Dokument ten może posłużyć również jako jeden 
z załączników niezbędnych przy aplikowaniu o środki z PROW w nowej perspektywie 2014-
2020. Opracowanie SSR zostało sfinansowane ze środków Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Wielkopolskiego oraz Gminy Łęka Opatowska. Projekt w/w dokumentu został 
udostępniony do zapoznania się na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej 
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Gminy Łęka Opatowska. Sołeckie Strategie Rozwoju Wsi zostały opracowane przez 
certyfikowanych moderatorów odnowy wsi. Dokument powstał według metodologii określonej 
przez Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego, który objął: 
·przeprowadzenie wizji terenowej w sołectwie, z wykorzystaniem karty diagnozy 
zaawansowania odnowy wsi, 
·przeprowadzenie dwudniowych warsztatów dla przedstawicieli Grup odnowy wsi, zgodnie 
z następującym schematem: analiza zasobów, analiza SWOT, analiza potencjału 
rozwojowego wsi, wizja wsi, program długoterminowy, program krótkoterminowy, 
·przygotowanie przez moderatorów, w oparciu o materiały wypracowane na warsztatach, 
dokumentu strategii. 
Podjęcie przez Radę Gminy Łęka Opatowska niniejszych uchwał umożliwi sołectwom 
pozyskanie większej ilości punktów w konkursach, a zarazem większej kwoty 
dofinansowania projektów realizowanych w tych sołectwach”. 
 
Idąc dalej, głos zabrał Wójt Gminy: „Prawda jest taka, że strategia strategią, myślę że w 
Urzędzie Marszałkowskim też są doceniane te sołectwa, które taką strategię posiadają . 
Jedną rzecz chciałbym podkreślić zrobić strategię to jedno, radni inwestycje w danych 
miejscowościach przegłosują, znajdziemy środki ale wykonanie i zrealizowanie tej strategii to 
drugie. To się samo nie zrobi do tego są potrzebni ludzie a z tym niestety tak do końca już 
nie jest. Czasami Państwo Sołtysi czy Państwo Radni zostają z projektem sami.   
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt w/w uchwały. 
  
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/150/2016 
w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Biadaszki w Gminie Łęka 
Opatowska, 

 
5) Nr XXXII /151/2016 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Łęka Opatowska w Gminie Łęka Opatowska, 

 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt w/w uchwały. 
  
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/151/2016 
w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Łęka Opatowska  w Gminie Łęka 
Opatowska, 
 

6) Nr XXXII /152/2016 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Raków w Gminie Łęka Opatowska, 

 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt w/w uchwały. 
  
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/152/2016 
w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Raków  w Gminie Łęka 
Opatowska, 
 

7) Nr XXXII /153/2016 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Trzebień w Gminie Łęka Opatowska, 

 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt w/w uchwały. 
  
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/153/2016 
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w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Trzebień  w Gminie Łęka 
Opatowska, 
 

8) Nr XXXII/154/2016 w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Łęka 

Opatowska, 

W związku z nieobecnością w pracy Kierownik GZPO Pani Kulak głos zabrała  Sekretarz 
Gminy – M. Gąszczak: „W 2013 roku Rada Gminy podjęła uchwałę o opłacie za przedszkole 
gdzie dzieci do lat sześć do  pięciu godzin maja bezpłatną opiekę, wychowanie i naukę z 
kolei za każdą następną godzinę po złotówce za każdą kolejną godzinę płacili rodzice. Od 
01.01.2017 r. zmieniają się przepisy i gmina otrzyma subwencję na dzieci sześcioletnie w 
związku z tym zaistniała konieczność zmiany tej uchwały ponieważ jeśli dostaniemy 
subwencje rodzice nie mogą ponosić żadnych kosztów na opłaty za przedszkola. Jedyna 
zmiana jaka jest w uchwale w porównaniu do poprzedniej to, to, że  pobieramy opłaty od 
dzieci do lat 5 kwota pozostaje bez zmian 1 zł. za każdą rozpoczętą godzinę”. 
 
 Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/154/2016 
w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 
publiczne prowadzone przez Gminę Łęka Opatowska 
 

9) Nr XXXII/155/2016 w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

Centrum Usług Wspólnych Gminy Łęka Opatowska oraz nadania mu 

statutu.   

Głos zabrała Sekretarz Gminy: „W listopadzie br. podjęto uchwałę zmieniającą do uchwały w 
sprawie jednostek obsługiwanych i obsługujących w związku z tym, że powstał żłobek, że 
powstała nowa jednostka, która jest również przypisana do obsługi dzisiaj jeszcze do GZPO 
a od 01.01.2017 r. do CUW zmienił się również zakres w związku z zadaniami, które CUW 
będzie wykorzystywał dlatego niezbędnym była zmiana tej uchwały wprowadzona w 
listopadzie jak również dzisiejsza uchwała zmiana statutu Centrum Usług Wspólnych również 
dostosowanie do obecnych realiów i rozszerzenie zakresu o żłobek, który od dnia 
dzisiejszego oficjalnie funkcjonuje. Jest utworzony i rozpocznie się niebawem nabór. W tej 
uchwale zmieniamy poszczególne punkty ale i również uzupełniamy statut a w związku z tym 
aby był czytelny i dobrze się na nim pracowało zaproponowano również wprowadzenie 
jednolitego tekstu statutu, który stanowi załącznik do niniejszej uchwały. Zakres zadań jest 
identyczny jak w uchwale z listopada co do zakresu obsługi jednostek obsługiwanych i 
jednostki obsługującej”.  
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/155/2016 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych Gminy 
Łęka Opatowska oraz nadania mu statutu.   
 
W tym momencie o godz. 12.05 ogłoszono 5- cio minutową przerwę.  
 
Po przerwie wznowiono obrady.  
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Ad. 7. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Planowania i Budżetu. 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu – Ł. Olbrych, który przedstawił 
sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Planowania i Budżetu, które stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 
Głos zabrała Przewodnicząca komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – K. Krzymińska, 
która przedstawiła sprawozdanie z rocznej działalności komisji, które stanowi załącznik  
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Gospodarczej. 
 
Głos zabrał Przewodniczący komisji Gospodarczej – M. Skotnik, który przedstawił 
sprawozdanie z rocznej działalności Komisji, które stanowi załącznik  
do niniejszego protokołu. 
 
 Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak interpelacji. 
 
Ad. 11. Wolne wnioski i informacje 
 
Jako pierwszy głos zabrał Pan Pawlikowski – mieszkaniec Piasek, który spytał na jakim 
etapie są zgłoszone przez niego kwestie z poprzedniej sesji z miesiąca lipca? 
 
Przewodniczący Rady odpowiedział: „Odnośnie postawienia znaku ograniczenia prędkości w 
miejscowości Piaski na drodze powiatowej temat był poruszany na posiedzeniu wspólnym, 
na którym ustalono, iż wtedy kiedy formalnie będziemy właścicielami drogi to tematem się 
zajmiemy i załatwimy go do końca.   
Odnośnie wywożenia nieczystości nie jest to taka prosta sprawa tak jak Wójt wspomniał 
będą prowadzone losowo kontrole mieszkańców i na pewno się tym zajmiemy. Nie leży to w 
kompetencji rady tylko Wójta. 
 
Wójt Gminy: „Jeśli Pan pozwoli Panie Pawlikowski to kwestia wywozu nieczystości leży w 
moich kompetencjach jako Wójta Gminy. To co zapowiedziałem i to co Pan zgłaszał w 
kontekście wywozu szamba, poszły informacje do mieszkańców na razie jednej 
miejscowości związane z egzekwowaniem kar związanych z brakiem pokwitowania wywozu 
nieczystości.  
Kontrole będą skierowane właśnie min. na tej płaszczyźnie działań. Niektórzy mieszkańcy 
myślą, że mamy skanalizowaną całą gminę. Nie wyobrażają sobie że jeszcze niektórzy jej 
nie mają. Przygotowując projekt jesteśmy już na etapie końcowym to co tu wcześniej 
wspomniałem miałem spotkanie z właścicielem firmy ORTUS zajmującą się kanalizacją  tak 
więc Raków i Marianka tam kwestia jest bliżej końca później pójdzie pozwolenie a co za tym 
idzie znalezienie środków aby móc to wybudować. Natomiast w Siemianicach, Klasaku, 
Granicach nie idzie tak prosto i łatwo bo niektórzy nadal chcą funkcjonować totalnie w innych 
parametrach z brakiem dbałości o środowisko oni nie potrzebują kanalizacji. Wobec tego 
muszę zrozumieć jednych i drugich. Niestety po raz trzeci muszę rozmawiać z mieszkańcami 
w tej sprawie. Niech Pan sobie wyobrazi że przychodzą do Wójta różni mieszkańcy i 
twierdzą że Wójt musi im umorzyć zaległości za wywóz śmieci bo nie produkują żadnych 
śmieci. Są tacy ludzie i to nie są pojedyncze przypadki. Powtórzę to głośno na zebraniu 
wiejskim w Piaskach”. 
 
Pan Pawlikowski: „Samo zebranie nie załatwi sprawy, my dorośli powinniśmy dać dobry 
przykład młodszym a radni tym bardziej podejmując odpowiednią uchwałę. Tu są obecne 
Panie Dyrektorki szkół które też w dziedzinie ochrony środowiska edukują dzieci w szkole. 
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Co innego jest robione w domach co innego tłumaczone w szkołach. My powinniśmy dać 
dobry przykład tym młodszym pokoleniom”. 
 
Wójt Gminy: „ Zgadzam się z Panem”. 
 
Radny Skotnik: „Nie można też wszystkiego uogólniać. Nie wszyscy tak postępują to są 
pojedyncze przypadki, że gdzieś tam wywożą nieczystości lub śmieci. Myślę że większość 
rodziców zwraca uwagę na tą kwestię i uczula”.  
 
Wójt Gminy: „Ja na początek po pierwsze bardzo serdecznie dziękuję za słowa podziękowań 
skierowanych na moje ręce jak i również na ręce pracowników gminy. Ja też pragnę głośno i 
wyraźnie w tym punkcie głośno podziękować za współpracę, wszystkim jak tu jesteście 
wszystkim bez wyjątku. Dziękuję za każdą sugestię, propozycję, też staram się wyjść 
naprzeciw tym wszystkim sugestiom mieszkańców, każda rzecz jest mi bardzo cenna, nie 
ukrywam podobno można wiele zbudować można wiele rzeczy zrobić pod warunkiem że z 
jednej strony można człowieka umieć wysłuchać i z drugiej strony zrozumieć do końca o co 
chodzi.  Minęły już dwa lata wspólnej kadencji na różnych płaszczyznach działania. Nie 
ukrywam to co mnie najbardziej cieszy w tym całym pędzie życia to fakt, iż małymi kroczkami 
budujemy wspólne małe i wielkie inwestycje. To co się udało zrobić to jest naszym wspólnym 
sukcesem ale to co jest przed nami też jest wyzwaniem do tego żeby sprostać oczekiwaniom 
naszych mieszkańców. Dziękuję wszystkim za to, co żeśmy wspólnie dokonali przez cały 
2016 rok i chciałbym nie ukrywam taką małą ścieżką małymi kroczkami podążać, żeby 
wspólnie móc pochylić się nad wielką milionową inwestycją jaką będzie kanalizacja tej części 
gminy, która na tą chwilę jest już na ostatniej prostej w sensie projektowym.   
 
Następnie Wójt Gminy serdecznie zaprosił na 6.01.2017 r  na godz. 16.00 do Kościoła 
Parafialnego w Siemianicach gdzie jak co roku odbędzie się Koncert Kolęd i Pastorałek  
w wykonaniu dzieci i młodzieży z terenu Gminy Łęka Opatowska.  
 
Idąc dalej, Wójt poinformował o tym, iż wszystkie pięć szkół z terenu naszej gminy zostało 
zgłoszonych do projektu ze Szkolnym Związkiem Sportowym w Poznaniu. W każdej szkole 
jest planowane utworzenie dodatkowych dwóch grup dla których zostały przeznaczone 
określone środki mam na myśli rozwój ogólny ukierunkowany na rozwój fizyczny i tutaj z 
dotacji z Urzędu Gminy jest aplikowana kwota 2000 zł. po 200 zł. na każdą grupę. Po dwie 
grupy w każdej szkole.  
 
Następnie Wójt poinformował, iż zgłosił się przedstawiciel projektu, który chciałby  
zabezpieczyć w sprzęt do hokeja na trawie i realizować na terenie Gminy Łęka Opatowska 
zajęcia na boiskach w Siemianicach i Opatowie. Zajęcia byłyby ukierunkowane stricte na 
dziewczęta 10-12 lat i to też byłoby w bardzo minimalnym stopniu współfinansowane z 
budżetu gminy bo resztę dałaby fundacja. Myślę że jak będę znał szczegóły to wszystkich 
Państwa poinformuję jak by to miało wyglądać.  
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad. 
 
 
Ad.12 . Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Gminy. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 12:30 zamknął 
obrady XXXII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 
 
Protokółowała:        Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica                    /-/Michał Jerczyński 
 


